
1 

 

Torpa skog tomtägareförening                                Protokoll #9, 2021-06-05 
 
 

Torpa skog tomtägareförening 

 
Protokoll styrelsemöte nr 9. Plats: Gundestugan 
 
Närvarande:                                                         Frånvarande:                             - 
Jan-Olov Wall, kassör                                       Gunnel Forsberg 
Anders Fagerlind, sekreterare 
Margaretha Wiechel 
Kent Emtelin 
Anders Wecke 
Lars Stendahl 
 
 

§1 Mötets öppnande 

 
• Anders Fagerlind blir mötets ordförande och förklarar mötet öppnat. 
 
 

§2 Godkännande av dagordning 

 
• Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen. 
 
 

§3 Föregående mötesprotokoll 
 

• Inget att erinra 
 

§4 Skrivelser 
 

• Inkommen skrivelse från Torpa skog 1:1 gällande parkslide som växer vid Nässelvikens 
båtklubb.                                                                                                                                
Styrelsen konstaterar att det är upp till respektive markägare att rensa från oönskad växtlighet. 
Gällande nässelviken är grusplanen inte vår utan vi har endast nyttjanderätt på densamma.     
Det som växer ner på sidan mot ängen är inte heller vår mark. Styrelsen har inte för avsikt att 
beordra någon att rensa denna invasiva växt.  
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Torpa skog tomtägareförening, ekonomisk förening                                 Protokoll #9, 2021-06-05 
 
 
 

§5 Rapporter 

 
• Skogsgruppen rapporterar att rishögar är borta från Torpavägen och vägarna inåt. Dock finns 

tomtägare kvar som inte fått sina träd fällda men vidare timmer och ris kommer läggas endast på 
ena sidan av Torpaängsvägen 

• På Alkällsvägen finns ff. vissa högar kvar 

• Jan-Olov avkräver Mälarö Timber en ekonomisk redovisning för hittillsvarande avverkning 
 

§6 Ekonomi 
 

• Föreningen är ”stadd i kassa”, god ekonomi enligt kassör J-O 

• I avsaknad av revisorer granskas föreningens föregående verksamhetsår Maj-Britt Gamrell och 
Hans Lindberg.  
 

§7 Verksamhetsplanering 
 

• Skogsgruppen författar ett infoblad gällande fortsatt avverkning. Detta kommer anslås på våra 
anslagstavlor samt läggas upp på hemsidan.  

 

§8 Övriga frågor 

 
• Herbert Kussbach vill genomföra en aktivitet för att uppvakta Torpa ängens sommarlek som i år 

pågått i 25 år. Detta gav naturligtvis styrelsen sitt gillande. Kassör J-O kontaktar Herbert för 
fortsatt planering 

• Inkomna motioner gicks igenom. Vi konstaterar att några inkomna förslag mer får betraktas som 
synpunkter gällande vår verksamhet än rena motioner, både från 2020 och 2021. Dessa ligger 
dock på hemsidan under motioner 
 

§9 Nästa styrelsemöte 

 
• 2021-07-24 kl. 10:00, Gundestugan 
 

§10 Mötets avslutande 

 
• Mötets ordförande förklarar mötet avslutat 
 
 
 Anders Fagerlind                                              just.  Lars Stendahl      
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